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KKoommiissjjaa  RRoollnniiccttwwaa  ii  OOcchhrroonnyy  ŚŚrrooddoowwiisskkaa      
VV  kkaaddeennccjjii  RRaaddyy  GGmmiinnyy  WWaaggaanniieecc    

Waganiec, dnia 07.12.2009 r. 
BR.0063-KO-8/09 
 

Protokół Nr 8/09 
z posiedzenia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska  
 odbytego w dniu 7 grunia  2009 roku w sali narad  nr 15  

Urzędu Gminy w Wagańcu, ul. Dworcowa 11 
___________________________________________________________________________ 
W posiedzeniu komisji, któremu przewodniczył Pan Wojciech Kulpa – 
przewodniczący komisji, udział wzięli członkowie Komisji wg. listy obecności 

stanowiącej załącznik do niniejszego protokołu oraz zaproszeni goście: Wójt Gminy -  
P. Marciniak, Przewodnicząca Rady Gminy –M.Szejner oraz Skarbnik Gminy – 
D.Roszko- lista obecności stanowiącej załącznik do niniejszego protokołu. 
 

Przewodniczący komisji – o godzinie 900 otworzył posiedzenie komisji i po 
powitaniu członków komisji i gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie  
w posiedzeniu uczestniczy 4 członków Komisji Rolnictwa, co wobec składu komisji 
wynoszącego  4 członków komisji przyjętych uchwałą Rady Gminy stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji . 
 
Przedstawił proponowany porządek posiedzenia : 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku posiedzenia. 
2. Analiza projektu budżetu gminy Waganiec na 2010 r. 
3. Sprawy różne, korespondencja. 
4. Oświadczenia, komunikaty. 

Komisja przyjęła jednogłośnie proponowany porządek posiedzenia. 
 

Ad.2 
Członkowie komisji analizowali projekt budżetu na rok 2010 r. 
Komisja wniosła zmiany do projektu budżetu: 
- dział 600 Transport i łączność § 6050 – „modernizacja nawierzchni dróg podpunkt 
d) droga dojazdowa do gruntów rolnych w m.Sierzchowo” zaplanowana kwota    
30.656 zł -  komisja wnosi, aby przesunąć tą kwotę do § 4300 „ zakupu materiałów do 
remontu dróg gminnych wraz z kosztami transportu”. 
 
- dz.600 Transport i łączność § 4270 – „powierzchniowe utrwalenie nawierzchni 
dróg asfaltowych droga gminna w Śliwkowie” zaplanowana kwota 24.000 zł - 
komisja wnosi, aby  z tego paragrafu kwotę 20.000 zł przesunąć do § 4300 „ zakup 
materiałów do remontu dróg gminnych wraz z kosztami transportu”, a pozostałe 
4.000 zł zostawić na doraźny remont tej drogi. 
 
- dz.600 Transport i łączność § 4300 – „inwentaryzacja dróg gminnych” 
zaplanowana kwota 25.000 zł – komisja wnosi, aby kwotę tą przesunąć do § 4300  
„ zakupu materiałów do remontu dróg gminnych wraz z kosztami transportu”. 
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Ad.3 
W sprawach różnych:  
- radny M.Dyko – wnioskował o założenie oświetlenia ulicznego w m.Przypust  
w ramach uzyskania funduszy ze sprzedaży działki w Przypuście . 
- radny J.Dybowski – zgłosił wniosek o założenie 2 lub 3 lamp w Kaźmierzynie od 
przejazdu kolejowego do posesji Państwa Niklas. 
- członkowie komisji wnioskują, aby wszystkie oszczędności budżetowe przekazać 
na zakup materiałów do remontu dróg. 
 
Ad.3 
W związku z wyczerpanym porządkiem obrad przewodniczący posiedzenia             
W. Kulpa zamknął posiedzenie  - godz. 1300 
 
Protokołował :                                                                       Przewodniczący komisji: 
Wojciech Kulpa                                                                              
                                                                                                           Wojciech Kulpa                                      
                                                                                                         
 


